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Kommentarer till frågorna Gård 3 
 
Fråga 1 – Hur länge har du bott i Volten? 

 Har bott här i 40 år och är nöjd utom de sista 2 åren då värmen varit urusel. 

 Vi har bott i samma lägenhet i över 40 år. 
 

Fråga 2 – Hur länge tänker du bo kvar i Volten? 

 Tills jag blir tvungen att flytta av hälsoskäl. 

 Förmodligen livet ut. 

 Tills vidare. 

 Allt beror på hur länge jag klarar mig utan hiss. Än så länge inga problem. 
 
Fråga 3 – Avgiften (”hyran”) är 

 Bör inte höjas. Minska hellre på ambitionerna. 
 

Fråga 4 – Kvaliteten på boendet är i relation till avgiften (”hyran”) 

 Hög eftersom man står för renovering inne själv. 
 
Fråga 5 – Felanmälan fungerar 

 Dåligt – gjorde felanmälan i augusti och bad om hjälp som jag skulle få betala för, men har 
fortfarande inte hört ett ljud. 

 Det var bättre när vi kunde ringa vår egen förvaltning! 

 Åtgärder i tvättstugan t ex utförs inte trots påpekande (felanmälan Mv 139). 

 Bra att man kan anmäla när som helst via Internet. 
 
Fråga 6 – Förvaltningskontoret fungerar 

 Alltid någon som svarar. Bra och trevlig hjälp direkt. 

 Det var bättre när det låg på Marknadsvägen 139. 
 

Fråga 7 – Värmen fungerar 

 Flödet räcker inte vid tillfälliga svackor då mångas termostater öppnar helt. Vid byte av 
radiatorventiler öppnades stammarna helt, av någon outgrundlig anledning även på oreglerade 
badrumsstammar. Tilläggsisolera vindarna. Det kunde bespara oss bastu om somrarna 

 Lägenheten är kall (kanske även p g a dålig isolering kring fönster). 

 Kallt – när slås den på? 

 Dåligt – kyligt, knäppande element. 

 Ofta kallt – golvdrag. 

 Dåligt är bara förnamnet, uruselt är bättre. 
 
Fråga 8 – Ventilationen fungerar 

 Måste ha ventilatorerna helt öppna för att inte uppleva undertryck. Hänger kanske ihop med att vi 
tycker det är kallt? 

 Låter för mycket. Flödena är troligen för stora i relation till Boverkets normer eftersom någon riktig 
projektering aldrig gjordes. Klimatstyr! Husen är inte täta och viss ofrivillig ventilation finns faktiskt. 
Fläktarna kan dras ner vid kyla men gärna köras extra om somrarna. 

 Får fortfarande in matos från grannen fast det har blivit något bättre. 

 Svårt att vädra ut matos. 

 Blåser rakt in! Vrålkallt vintertid. Brukar tejpa igen hålen för att inte frysa ihjäl. 

 Bra effektiv frånluft men ibland imma på/mellan sovrumsfönster, som försvinner när vädringsluckan 
öppnas. Eventuellt behövs springventiler med möjlighet att ta in mer uteluft. 

 Fel på ventilationen i badrum. Hantverkare har varit här flera gånger. 

 Köksventilationen kunde fungera bättre. 

 Drag från ventilerna i fönstren. 
 
Fråga 9 – Fastigheten sköts 

 Dåligt – När arbetare varit uppe på vinden hänger takluckan ofta öppen i flera veckor innan någon 
kommer och stänger den. 

 Kolla husväggar – ta bort klotter omgående. 

 När får vi kodlås som fungerar även på dagen? 

 När kommer 3-fas el? Det verkar dra ut på tiden. 
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Fråga 10 – Städningen i våra gemensamma utrymmen sköts 

• I tvättstugan finns inget städschema, är otroligt dåligt städat av dem som använder tvättstugan: ej 
sopat/dammtorkat/rengjort filter. 

• Ofta mycket hundhår i stora ”bollar” i och med att grannen längst ner har en stor hund. Luktar ofta 
på nedre botten innanför porten. 

• Skulle behöva städas oftare i källarutrymmena. 

• Fönstren i tvättstugan tvättade OK, men karm ej torkad så att spindelnät och svart från ”insug” är 
kvar. Armaturer (kåpa) ej rengjorda på länge. 

• Sopas för sällan i källargångarna. 

• Städning i porten fungerar dåligt. 

• Dåligt – Städning av trapphuset är väldigt dålig. 

• Tvättstugan och grovtvättstugan är dåligt skötta. 

• Tvättstuga och källargångar städas inte tillfredsställande, t ex hoar och flera utrymmen i tvättstugan 
och i källargångar Mv 139. 

• Grovsoprummen töms för sällan. 
 

Fråga 11 – Tycker du att vår yttermiljö är 

 Inför vintern – varför plogas snön upp i högar på planteringarna utmed husen? Anser att det förstör 
det som planterats, t ex vid Mv 151. 

 Barnen gillar inte de alltför torftiga (rena, öppna) gårdarna. Ser för mycket ut som golfbana. Gårdar 
ska mogna och skötas av trädgårdsmästare! 

 För många buskar togs bort för några år sedan. Det blev för kalt. Saknar forsythia och rosenbuskar. 

 Mycket fina planteringar av blommor, buskar och träd. Nya blommor kommer alltid. Duktig 
trädgårdsmästare. 

 Gräsmattorna och buskarna sköts bra, skulle gärna se fler blommor. 

 Önskar att alla husen målas om. Måla alla husen i en och samma färg. 

 Dålig skötsel av yttertrapporna och rabatterna vid ingången.  

 Fler papperskorgar! 

 Klippning av gräsmattor m.m. kl 07 bör kunna bytas mot kafferasten, som tidigareläggs till kl 07! 

 Gård 3 förskräcklig efter senaste omdaning. STERIL! Önskar syrener, rosor, spirea, forsythia m fl 
blommor åter. Räcker inte med taggiga buskar längs väggen som visserligen får vackra bär på 
hösten. 

 
Fråga 12 – Informationen från styrelsen om föreningens angelägenheter är 

 Varken bra eller dåligt – Nja… 
 
Fråga 13 – Hur upplever du att du blir bemött vid kontakterna med Voltens styrelse? 

 Bra – åtminstone med tidigare ordförande i ledningen. 

 Har ej haft kontakt med styrelsen 
 
Fråga 14 – Tycker du att VoltenNytt är 

 Inga kommentarer 
 

Fråga 15 – Tycker du att Voltens hemsida (www.volten.nu) är 

• Det är inte alltid så bra att ”sök” ger resultat på vilken HSB-sida som helst. Det beror förstås på vad 
man är ute efter, men ibland hajar man till innan man förstår att det är en sida från en förening på 
Södertörn. 

• Dålig – Ur ekonomisk synpunkt vore det bättre om hemsidan var bra i stället för VoltenNytt. 

• OK men nyttjas dåligt av styrelsen. Sen och knapphändig information. 

• Jag använder den inte. 
 
Fråga 16 – Vad tycker du om Voltens interna TV-kanal? 

 Tycker inte att den ger så mycket i nuvarande form. 

 Efter byte av kabel-TV-leverantör har inställningen försvårats. Vi orkar inte krångla med att ställa in. 
Inte mödan värt. 

 Ointressant och inaktuell!  Behövs den? 

http://www.volten.nu/
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 Den var tidigare inte uppdaterad! 
 
Fråga 17 – Vad tycker du om Voltens studieverksamhet? 

 Det mesta verkar vara på dagtid, dvs i princip bara för pensionärer. 

 Finns sådan? Bara för pensionärer? Bara dagtid? 

 Behövs ej. 
 

 
 
 
Fråga 18 – Är du intresserad av att leda en studiecirkel i Volten? 

• Maskin, motor, energi, elektronik, hembygd eller teknikhistoria  

• Släktforskning (nybörjare- och/eller fortsättningskurs). 
 
Fråga 19 – Vad tycker du om bredband och IP-telefonin? 

 Telefonin är för dyr i förhållande till kvaliteten. Många undrar varför jag inte svarar eller varför det är 
upptaget i timmar. Detta är ett känt IP-telefoniproblem, ändå försöker Bredbandsbolaget hävda att 
det beror på min utrustning. Klarar deras boxar inte en T-märkt Dialogtelefon + en T-märkt Respons 
så får det vara. Då kan de lägga ner. Är säker på att felet ligger mellan server och box som tappar 
taget. Att servern i sådana fall inte fungerar som en mobilbasstation är obegripligt. Har de inte 
kontakt med varandra men servern svarar ”påringt” eller ”upptagt” fast det inte är det så är det 
bedrägeri! Kostnaden bör minskas till strax under en hundring – vi är ju trots allt 830 abonnenter! 

 Samtal bryts plötsligt när jag pratar i telefonen. 

 Dåligt - Vill att telefonin ska skiljas från bredbandet. 

 Verkar långsam vid hård belastning eller vad det kan vara eller bero på. Vissa störningar mellan 
dator och IP-telefon finns hos mig. 

 Bredbandet fungerar många gånger inte. Har inte IP-telefoni och det verkar som om man inte bör 
skaffa det heller efter kommentarer från andra som har. 

 Måste kolla varje dag att telefonen fungerar. 

 Att tvångsbetala för något (bredband) man ej behöver är orättvist! 

 Det blir många avbrott ibland – framför allt i telefonen. 
 
Fråga 20 – Vad tycker du om kabel-TV utbudet, inklusive minoritetskanalerna? 

 Gratiskanaler som måste tas emot via boxen ger mörka bilder. 

 Har inte kopplat in någon box men kvitterat ut den. De har försökt bära ut tre stycken till mig och vet 
därför inte ens vad det är för kanaler vi har. 

 Borde ta in en leverantör som kan erbjuda HD-kanaler. Att Tele2 inte är TV-leverantör i första hand 
märks i kontakten med dem, de vet knappt vad de pratar om. 

 Comhem var bättre. Vill kunna spela in en kanal när jag tittar på en annan. 

 Vi tycker inte om boxen .De digitala kanalerna försvinner ibland och man får installera om. Vi har 
redan bytt box en gång. När vi skulle spela in ett program häärom dagen blev allt svart p g a att 
kanalen försvann. Det är ytterst irriterande. Vi har fortfarande hoppande bilder och efter ett antal 
samtal med Tele2 vet de inte hur de ska lösa problemet utan har sagt att vi får leva med det. Hur 
bra är det med ett valfritt digitalutbud när det fungerar så dåligt. Kanske dags att bryta kontraktet 
med Tele2? Comhem fungerade bra trots begränsningar i utbudet. Vill man se HD går det inte med 
Tele2 men med Comhem. 

 Hatar TV-boxen, nyligen installerat efter mycket krångel med Tele2. 

 Stora problem med Tele2 hela tiden. Kanaler som inte fungerar och inte fått de kanaler som 
beställts. Felaktiga fakturor ett flertal gånger. Okunnig personal som tar emot samtal. Helt hopplöst! 

 Ville inte ha digitalbox så jag hämtade aldrig ut den. 

 Ser inte på minoritetskanalerna. 

 Tele2 dåligt – krånglat otroligt mycket. 

 Kan se kanal 2, 3 oh 4, kanske fler men aldrig kanal 3 med flera kanaler. Kontaktar ibland Tele2 – 
får kanalerna att fungera ett tag. Jag ger upp då ofta bredbandet (IP-telefoni) inte fungerar heller. 
Arbetar 100 %. Man orkar inte sitta i telefon för att korrigera så ofta. Jag har gett upp. 

 Distributionen måste kunna tillhandahålla alla svenska kanaler. Det tillkommer x antal nya varje år. 
Tele2 klarar inte det. 

 Sjukt många minoritetskanaler, bor ju inte så många invandrare här så byt ut dem mot svenska eller 
engelska kanaler som alla förstår! 
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 Saknar möjligheten att spela in program från samtliga kanaler. Anser att jag inte ska behöva köpa 
ytterligare tillbehör för detta. 

 Saknar Access-TV. 

 Fler MAJORITETS-kanaler på bekostnad av minoritetskanalerna önskas i vår förening. 

 Varför ingår inte TV8 och TV9 i basutbudet? 

 Varför minoritetskanaler? Integration? Om man vill ha en sådan bör man aktivt själv ordna detta.  
      Minoritetskanaler kan konservera utanförskap – när ska man ta till sig det nya landets språk, kultur, 
      nyheter m.m.? 

 Skaffa kanaler med språk som de flesta kan förstå (engelska t ex). På detta sätt kan fler se på fler 
kanaler. 

 

 Inte nöjda med Tele2’s boxar som man måste byte ut flera gånger. 

 Fler kanaler bör ingå i utbudet. 
 

Fråga 21 – Har du läst broschyren ”Vem gör vad i lägenheten”? 

 Har inte sett den (nyinflyttad). 

 Flera åliggandenän tidigare har nu lagts på lägenhetsägaren. 
 
Fråga 22 – Hur upplever du parkeringarna i Volten? 

 När vi får besök är det problem, var ska dessa parkera? Det finns alldeles för få parkeringsplatser 
för besökande, vilket medför att de flesta parkerar på stickgatorna med böter eller andra 
olägenheter som följd. 

 Parkeringen på gatorna borde vara längre än en timme, eller att det finns möjlighet at få tillstånd till 
gäster att stå längre. 

 Dåligt - Olika fordon parkerar på min parkering. 

 Tråkigt att våra gäster ska betala parkeringsavgift bara för att andra missbrukar platserna. Går det 
inte att lösa på annat sätt? 

 Det borde vara P-förbud på Lilla Marknadsvägen. Bilarna står i vägen. Förr parkerade inga bilar där. 

 Styrelsen borde göra en skrivelse till kommunen att vi vill ha signaler vid utfarten vid Galoppfältet,  
       bl a på lördagar och söndagar är det ett elände att komma ut. 

 Bilar parkerar ofta vid utfarterna vid valven. Man måste runda bilarna både med barnvagnar och 
”dramatenvagnar”. Kan man inte markera på något sätt så att bilarna inte parkerar där, måla med 
vit färg t ex? 

 Garagen borde vara bredare. 

 Bra att det finns en P-plats per hushåll men dåligt att man inte får garage eller carport nära den 
gård man bor på efter önskan.  

 Måste finnas gästparkering att låna någon vecka för långväga gäster. Speciell P-skiva kanske kan 
tillhandahållas för att få stå gratis på den avgiftsbelagda parkeringen. 

 Dåligt att kvällsgäster inte får stå fritt på stickgatorna. 

 Urless på alla bilar utanför på stickgatan. 

 Hyra av garageplats dåligt skött. Vi fick höra att det var kö genom styrelsen, men en granne 
informerade att det fanns lediga garage. 

 Mycket att betala 25:- per dygn för gästparkering. Dessutom fungerar myntautomaten dåligt, tar inte 
emot mynt osv. 

 Bra generellt men mindre bra vid snö. 

 Litet utrymme vid garagelängorna. 

 För många bilar parkerade på gatorna i området! 

 För mycket parkering på stickgatorna av kunder till företag och för mycket parkering på gårdarna av 
reparationsfirmor.  

 Flyttfirmor måste trots breda hjulaxlar accepteras på gårdarna. Åtgärd – bredda gångarna! 

 Fler närbelägna besöksparkeringar – helst avgiftsfria.  

 Kompletteringsskylt om förbud för parkering för besökare till Täby C. 

 Tillståndsbevis för lägenhetsinnehavare till egen besökare – krångligt! 

 Belysning på ofta dagtid. 
 
Fråga 23 – Övrigt  
Finns det något annat vi glömt att fråga om? 

• Problem med utfarten från Lilla Marknadsvägen till Stora Marknadsvägen. Vem/vilka har ansvar för 
att vi, alla boende på Marknadsvägen, kan ha en säker utfart från vårt bostadsområde? Det är 
definitivt inte acceptabelt att en lördag stå 5-10 minuter för att komma vidare i nämnda korsning. Till 
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slut tar alla chansen/risken och kör även om det inte är ”klart”. Vem ddriver frågan om detta 
problem? 

• Har du, eller har du tänkt skaffa induktionsspis? 

• Enkäten ska förstås vara lika år från år, men med tanke på framtida underhåll kan man fråga om 
tvättstugor – vi lär ju se mönster i svaren i god tid innan vi (annars i onödan) går igång med byte av 
maskiner. Kanske man kan skaffa fler underlag i fråga om sådant underhåll där medlemmarnas 
tyckande kan spela in. 

• Bättre möjlighet till sopsortering skulle behövas (varför inte ha detta i soprummen, som ändå har 
mycket plats över). 

• Problemen med Tele2 när det gäller kvaliteten på utsändningarna. 

• Hur upplevs bullersituationen – Mycket lyhört ut till trapphusen. Föreningen borde satsa på isolering 
av alla dörrar ut mot trapphuset. 

• Önskemål: Vill ta del av fastighetens energideklaration! – Läggs förslagsvis ut på hemsidan. 

• Vad har radonhalten uppmätts till? – Läggs förslagsvis in på hemsidan. 

• Möjlighet till sortering av hårdplast, metall, kartonger i grovsophusen saknas. 

• Avtalen för garage har orimligt långa uppsägningstider. 

• Det bästa med våra boenden är LÄGET. Närheten till all god service värdesätts högt. Märks tydligt 
när man blivit ensam. Man klarar sig utan bil då våra kommunikationer också är utmärkta. Skog och 
natur invid knuten. 

• Folk bankar och borrar på ”tysta tider”, skiter i reglerna. 

• Vill att stora träd ska stå kvar. De är vackra och ger skugga och svalka. Fint på hösten med alla 
färger. 

• Hur förvaras mopeder? Mopeder står nu i källaren (gångar och cykelförråd). Det luktar olja och är 
en brandfara!!! Detta måste lösas bättre! 

• Varför ska det kosta 400 kr för att titta på sin egen elmätare i källarlokalen bara för att ni har nyckel 
till skåpet. 

• 3-fas? 

• Stambyte? 

• Störande grannar. Eventuella åtgärder? 

• Frågan om vinterväghållningen inom Voltens område bör tas upp i enkäten. 

• Uthyrning i andra hand bör bara ske till hyresgäst, som är försiktig och värnar om vår fina 
bostadsrättsförening med tillhörande utrymmen och gårdar, samt ljudstörande sammankomster  

      bl a på balkonger. OBS – ekoeffekten över gårdar och stickgator. 

 Varför är utebelysningen tänd så ofta på dagarna (kostar pengar på gårdarna och parkeringarna. 
 
 
 


